

Title (en)

TERPOLYMER PRODUCTION.

Title (de)

HERSTELLUNG VON TERPOLYMEREN.

Title (fr)

PRODUCTION DE TERPOLYMERES.

Publication

EP 0217803 A1 19870415 (EN)

Application

EP 85905557 A 19851015

Priority

US 71859185 A 19850401

Abstract (en)

[origin: WO8605794A1] Terpolymers comprising propylene and small amounts of ethylene and butene-1 are made in a two-stage process wherein a relatively high melting random terpolymer is made in a first stage and a relatively low-melting random terpolymer incorporating a higher concentration of ethylene, is made in a second stage so that it is dispersed in the product of the first stage. The two process stages may be operated in a single batch reactor or two continuous reactors in series.

Abstract (fr)

Des terpolymères comprenant du propylène et de petites quantités d'éthylène et de butène-1 sont produits par un procédé en deux étapes. Un terpolymère aléatoire à point de fusion relativement élevé est obtenu pendant une première étape et un terpolymère aléatoire à point de fusion relativement bas présentant une teneur en éthylène plus élevée est produit pendant une deuxième étape de manière à être dispersé dans le produit de la première étape. Les deux étapes du traitement peuvent être exécutées dans un seul réacteur à charge discontinue ou dans deux réacteurs continus en série.

IPC 1-7

C08F 297/08

IPC 8 full level

C08F 2/06 (2006.01); **C08F 210/06** (2006.01); **C08F 210/16** (2006.01); **C08F 297/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

C08F 210/16 (2013.01); **C08F 297/08** (2013.01); **C08F 210/06** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605794A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

WO 8605794 A1 19861009; EP 0217803 A1 19870415; JP S62502405 A 19870917

DOCDB simple family (application)

US 8502016 W 19851015; EP 85905557 A 19851015; JP 50489385 A 19851015